



Referat

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 21

| | |
|----------------|---|
| Mødested: | Asylvej 2D, st. tv. |
| Mødetidspunkt: | 12/4-22 kl. 19.30 |
| Deltagere: | Matilde Fredborg Hussner, Birgit Krogh, Andreas Følbæk Gravgaard & Amalie Mathilde Funder Skovdam |
| Afbud: | |
| Referent: | Amalie Mathilde Funder Skovdam |

Dagsorden

1. Grøn temadag og forgrønning af afdelingen

Vi drøfter den grønne temadag i Repræsentantskabet og hvilken inspiration og muligheder, det har givet ift. vores afdeling. Vi snakker om hvorvidt man kunne forgrønne steder, hvor der er hegn - evt. med nogle slyngplanter, som kan vokse op ad disse. På temadagen blev der fremsat et forslag om at få en fagmand ud og kigge på afdelingen og de muligheder, der foreligger for at forgrønne området, hvilket bestyrelsen ser som en god mulighed for at gøre udeområderne mere attraktive. Andreas stiller på vegne af bestyrelsen forslag om dette til afdelingsmødet.

Derudover snakker vi om de allerede etablerede græsplæner med legeplads og grill, hvor vi kommer frem til at man bør genoverveje den skraldespand, som står ved siden af grillen, da der ofte flyver skrald op af den, og der sjældent er behov for at bruge den i og med at molokkerne står så tæt på.

I lyset af at sommeren nærmer sig er det et ønske fra vores side af, at der kommer mere sand i grillen, så varmen fra kul kan nå op til grillristen. Amalie kontakter Tina vedrørende dette.

2. Skoskabe i opgangene

Vi har fået nogle billeder af de skoskabe, der er monteret i opgangene i Lille Tingbakke, og har besluttet at stille forslaget om at få ophængt dette i vores afdeling til det kommende afdelingsmøde. Dette beror på ønsket om at gøre rengøringen af gulvene i opgangene nemmere for rengøringspersonalet. Andreas stiller dette forslag på vegne af bestyrelsen.

3. **Opsamling på budgetmøde**
Vi har kort drøftet det budget, der blev godkendt på budgetmødet.
4. **Fliserne på parkeringspladsen**
Som opfølgning på markvandringen i afdelingen d. 5/1-22, hvor vi drøftede at nogle af fliserne ude på parkeringspladsen er begyndt synke meget, ønsker vi at få fulgt op på dette, så det vurderes hvorvidt det er en anlægsfejl og i så fald hvem udbedringsarbejdet og udgiften ligger hos. Amalie kontakter Tina vedrørende dette.
5. **Ladestandere til elbiler**
Vi drøfter de muligheder vi fået ift. at få etableret ladestandere til elbiler i afdelingen, men beslutter at tage dette op som et emne til 'Eventuelt' på afdelingsmødet for at finde ud af, om der er stemning for dette i afdelingen.
6. **Kontakten**
Det drøftes kort, at Andreas er indgået i et arbejdsteam om at få moderniseret og revurderet indholdet og formatet af Kontakten.
7. **Rengøringen i afdelingen**
Der har den seneste tid været et par enkelte episoder ifbm. rengøringen af opgangene, hvor der er efterladt brugte rengøringsklude i opgangene samt at der anvendt rengøringsmidler i elevatorerne, som tilfædter spejlene heri. Hvis dette gentagende gange bliver et problem, vil vi henvende os til Tina.
8. **Afskærmning for enden af bygningen mod Asylvej**
På baggrund af at nogle beboere i stuelejlighederne i længen langs Ny Kærvej har oplevet tyveri fra terrasserne, drøftes det at der ved forrige budgetmøde er forespurgt Tina, hvorvidt man kunne etablere en form for afskærmning oppe for enden af denne længe af bygningen. Dette har til hensigt at skærme terrasserne mere af for forbipasserende på Asylvej. Tina undersøger mulighederne for dette.
9. **Mad til afdelingsmødet**
Det drøftes at vi ønsker at arrangere spisning til afdelingsmødet d. 16/5-22, hvilket tiltænkes at skulle foregå kort efter ankomsten kl. 17.00 - med

afholdelse af selve mødet efter spisningen.

Vi påtænker at indkøbe smørrebrød fra Slagter Stiller, hvilket Amalie vil forespørge om godkendelse til hos Tina.

10. De afmærkede cykler

Vi drøfter hvornår de afmærkede cykler mon afhentes og Amalie vil derfor rette henvendelse til Tina vedrørende dette.

11. Adgang til den overordnede bestyrelsesmail

På baggrund af de foregående mailkorrespondancer med teamet er vi blevet opmærksomme på, at bestyrelsesmedlemmerne ikke har adgang den overordnede bestyrelsesmail - kun deres personlige bestyrelsesmails. Derudover fungerer mailkorrespondancen en smule besværlig, idet det kun er Birgit, der modtager mails, som efterfølgende skal videresendes til de andre medlemmer af bestyrelsen. Amalie vil rette henvendelse til Tina omkring disse problematikker.

Amalie Mathilde Funder Skovdam (suppleant)
Referent